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PROTOKÓŁ NR XIV/14/2019 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 22 października 2019 roku,  

która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600.  

Obecnych 21 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIII/2019. 

4. Temat wiodący – gospodarka mieszkaniowa. 

5. Podjęcie apelu w sprawie podjęcia działań mających na celu uniemożliwienie nielegalnego 

wwożenia odpadów na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, wprowadzenie surowej polityki 

karnej, obejmującej także konfiskatę mienia w stosunku do osób nielegalnie gospodarujących 

odpadami, a także zapewnienie prawidłowego finasowania zadań jednostek samorządu 

terytorialnego w zakresie skutecznego usuwania odpadów z miejsc nieprzeznaczonych do ich 

składowania.    

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2019 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019 – 2030; 

c) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków; 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących kierowania osób do uczestnictwa 

w zajęciach realizowanych przez Centrum Integracji Społecznej w Mikołowie; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień między Gminą Mikołów a Miastem Tychy; 

g) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020; 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2020; 

i) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Mikołów na lata 2019-2022 

z perspektywą do 2026 r.; 

j) nadania statutu Instytutowi Mikołowskiemu; 

k) skargi na kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie; 

l) petycji dotyczącej propozycji nazwy dla łącznika pomiędzy ul. Długą a ul. Strzechy; 

m) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. Mokierskiej; 

n) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów 

określanego jako Gniotek; 

o) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Zamkowej w Mikołowie; 

p) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sadów powszechnych; 

q) wyboru ławników na kadencję od 2020-2023; 

7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 

11. Wolne głosy.    
   
Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała 

wszystkich przybyłych na posiedzenie. Otworzyła sesję i stwierdziła prawomocność obrad. 
 

Do pkt 2 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad, do którego 

zaproponowała wprowadzić zmianę polegającą na zdjęciu z porządku obrad punktu 5. dot. podjęcia 

apelu. 



2 
 

 

Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza Mikołowa, zaproponował zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania statutu Instytutowi Mikołowskiemu – druk j). 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.  

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do pkt 3 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z poprzedniej sesji  

nr XIII/13/2019, do którego nie wniesiono żadnych uwag, ani zmian.  

 

Protokół został przyjęty przez aklamację.   
 

Do pkt 4  
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęło sprawozdanie 

z działalności Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie, które było omówione na posiedzeniu 

Komisji nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła kwestie: przekazywania świadczenia 500+ na spłaty 

należności czynszowych; budowy mieszkań komunalnych; umożliwienia mieszkańcom wykupu 

zajmowanych lokali mieszkalnych w zasobach przejętych od zakładów pracy oraz weryfikacji 

dochodów lokatorów zasobów gminnych. 

 

Radna Grażyna Ostafin, w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Górniczej 6, zgłosiła usterkę 

drzwi wejściowych po przeprowadzonej modernizacji.  

 

Radna Anna Chrapek-Budacz zaapelowała o wcześniejsze powiadamianie mieszkańców zasobów 

gminnych o terminach planowanych inwestycji. 

 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel omówił powyższe kwestie.  

   

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 

- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 

- radca prawny Anna Wierzbica, 

- radny Krzysztof Jakubiec, 

- kierownik Zakładu Gospodarki Lokalowej Marcin Guz. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  

  

Do pkt 5 
 

Zdjęty z porządku obrad.  

 

Do pkt 6 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał  

na drukach: 

 

a) zmian w budżecie na 2019 rok;  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  

- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
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- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0,  

- nr 1 ds. Samorządu – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 

- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 1.  

Uchwała nr XIV/134/2019 została podjęta większością głosów.  

 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019-2030;  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 1.  

Uchwała nr XIV/135/2019 została podjęta większością głosów.  

 

c) dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru 

zabytków; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji– głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 

- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/136/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Do projektu załączony jest protokół z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych, z którego wynika, że nie złożono żadnych opinii, wniosków ani uwag.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  

Uchwała nr XIV/137/2019 została podjęta większością głosów.  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących kierowania osób do 

uczestnictwa w zajęciach realizowanych przez Centrum Integracji Społecznej 

w Mikołowie; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. 

 

Nastąpiło glosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
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Uchwała nr XIV/138/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień między Gminą Mikołów a Miastem Tychy; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/139/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

g) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. 

 

Radna Stanisława Hajduk–Bies zwróciła uwagę, iż nie są znane rozmiary szerzenia się 

narkomanii.  

 

Zastępca Burmistrza Iwona Spychała–Długosz poinformowała, iż będzie przygotowana diagnoza 

problemu narkomanii i alkoholizmu uwzględniająca również te kwestie.  

    

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/140/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2020; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. 

  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/141/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

i) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Mikołów na lata 2019-2022 

z perspektywą do 2026 r.; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 3, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/142/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

j) nadania statutu Instytutowi Mikołowskiemu – zdjęty z porządku obrad; 
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k) skargi na kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że skarga była rozpatrzona 

przez Komisję Nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Skarżący pan W. P. zabrał głos.  

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 

- przewodnicząca Komisji Nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji Martyna Centkowska–Strzelczyk, 

- wiceprzewodniczący RM Michał Rupik, 

- zastępca Burmistrza Iwona Spychała – Długosz, 

- radna Stanisława Hajduk – Bies, 

- zastępca kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej Jarosław Majewski, 

- radny Krzysztof Jakubiec, 

- radny Andrzej Sukiennik.  

 

W wyniku dyskusji, Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 

- zadała skarżącemu pytanie, czy wyraża zgodę na rozpatrzenie skargi na następnej sesji Rady? – 

skarżący wyraził zgodę; 

- wystąpiła z wnioskiem formalnym o przeniesienie projektu uchwały na następną sesję 

i ponowne skierowanie skargi do prac Komisji Nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.    

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

l) petycji dotyczącej propozycji nazwy dla łącznika pomiędzy ul. Długą a ul. Strzechy; 

Projekt uchwały przygotowany na wniosek Komisji nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/143/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

m) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. Mokierskiej; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6, przeciw 

0, wstrzymujących się 1. 

  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/144/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

n) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 

Mikołów określanego jako Gniotek; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 

0, wstrzymujących się 2. 

  

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
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Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 4.  

Uchwała nr XIV/145/2019 została podjęta większością głosów. 

 

o) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

w rejonie ul. Zamkowej w Mikołowie; 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6, przeciw 

0, wstrzymujących się 1. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/146/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

p) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych; 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/147/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020 – 2023.   

 

Radna Katarzyna Głośna zaproponowała kandydaturę radnego Andrzeja Sukiennika, który 

wyraził zgodę, 

Radny Krzysztof Żur zaproponował kandydaturę radnego Jarosława Sworzenia, który wyraził 

zgodę, 

Radna Stanisława Hajduk – Bies zaproponowała kandydaturę radnej Grażyny Ostafin, która 

wyraziła zgodę.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem powyższego składu Komisji Skrutacyjnej.   

 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   

Komisja Skrutacyjna została powołana jednogłośnie.  

 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został Jarosław Sworzeń, który omówił procedurę 

wyborów. 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła przerwę na przygotowanie kart do 

głosowania, po której wznowiła obrady.  

 

Przeprowadzono tajne głosowanie. 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła przerwę na ustalenie wyników 

głosowania, po której wznowiła obrady. 

 

q) wyboru ławników na kadencję od 2020-2023; 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jarosław Sworzeń odczytał kolejno protokoły z ustalenia 

wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach, Sądu 

Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach rodzinnych oraz Sądu Rejonowego 

w Mikołowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.    
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, na podstawie protokołów Komisji 

Skrutacyjnej, uzupełniła i odczytała § 1 w brzmieniu: 

„§ 1. 1. Stwierdza się wybór ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach na kadencję od 2020 r. 

do 2023 r.: 

1) Kurpanik Ewa; 

2) Rzepczak Elżbieta; 

3) Stempień Stanisława; 

4) Świerkot Krystyna. 

2. Stwierdza się wybór ławników do Sądu Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach 

rodzinnych 

na kadencję od 2020 r. do 2023 r.: 

1) Barcz - Babiszewska Ewa; 

2) Tomecka Barbara. 

3. Stwierdza się wybór ławników do Sądu Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach z 

zakresu 

prawa pracy na kadencję od 2020 r. do 2023 r.: 

1) Skwierawska Maria; 

2) Załoga Barbara.” 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z ww. uzupełnieniem.  

 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, sprzeciw, jak i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała nr XIV/148/2019 została podjęta jednogłośnie.  

 

Do pkt 7 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 

1) - wszyscy radni pierwsze oświadczenia majątkowe złożyli w terminie, w wyniku analizy przez 

Urząd Skarbowy złożono 6 korekt – opublikowane w BIP, 

 - wszyscy radni oświadczenia majątkowe na za 2018 rok złożyli w terminie, w wyniku analizy 

przez Urząd Skarbowy złożono 5 korekt – opublikowane w BIP; 

2) wpłynęły pisma: 

- Starosty Mikołowskiego z podziękowaniami dla radnych i Burmistrza za aktywne uczestnictwo 

i udzielone wsparcie w obchodach 20–lecia Powiatu Mikołowskiego oraz 25–lecia współpracy 

z Reńskim Powiatem Neuss, 

- skarga na działalność sołtysa i Rady Sołeckiej Paniowy – ze względu na to, że skarga jest 

anonimowa Komisja jej nie rozpatrywała, 

- zawiadomienie RIO o wszczęciu postępowania nadzorczego, a następnie rozstrzygnięcie 

nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały nr XII/118/2019 RM z dnia 27.08.2019 r w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek 

lub klub dziecięcy na terenie Gminy Mikołów, w części dotyczącej wejścia w życie uchwały,   

- decyzja Wojewody Śląskiego o umorzeniu postepowania nadzorczego dot. uchwały 

Nr IX/86/2019 RM z 21.05.2019 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów 

Społecznych w gminie Mikołów na lata 2019 – 2024, 

- odpowiedzi na wnioski, postulaty i zapytania radnych z sesji nr XIII/13/2019 z 17.09.2019 r; 

3) - w dniach 18 i 19.09.br. uczestniczyła w X edycji Smart City Forum  

- w dniu 21.09.br. reprezentowała Radę Miejską podczas dożynek ROD „Krokus”; 

- w dniu 22.09.br. odbył się Bieg Samorządowców zorganizowany przez Gminę Ornontowice – 

Gmina Mikołów zdobyła II miejsce; 

- 28.09.br. uczestniczyła w uroczystości jubileuszu 60-lecia Amatorskiego Klubu Filmowego IKS; 

- 30.09.br. odbył się wykłada w ramach międzynarodowego projektu unijnego Interreg Europe, 

mającego na celu upowszechnienie dobrych praktyk i poszukiwanie nowych rozwiązań z dziedziny 

rekultywacji publicznych terenów zielonych - program adresowany do samorządów; 

- w dniach 2-3.10. br. wraz z radnymi uczestniczyła w XVII Samorządowym Forum Kapitału 

i Finansów; 

- 4 października br. odbyły się uroczystości nadania sztandaru Szkole Podstawowej nr 4; 
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- w dniach 4-6.10.br. uczestniczyła w XX jubileuszowej edycji sesji jesiennej Powiatowej 

Młodzieżowej Szkoły Liderów; 

- 16.10.br.  uczestniczyła w miejskich obchodach Dnia Edukacji Narodowej; 

- przekazała radnym zaproszenie do udziału w konferencji Miasto Idei, organizowanej przez 

Górnośląsko -Zagłębiowską Metropolię oraz redakcję Gazety Wyborczej, która odbędzie się 

23.10.br. w Gliwicach; 

- zaprosiła radnych na 25.10.br. do Miejskiej Biblioteki Publicznej, gdzie odbędzie się konferencja 

dla młodzieży w ramach projektu Metropolia Młodych poświęcona tematyce szans i wyzwań dla 

młodzieży oraz znaczenia samorządu w życiu młodzieży; 

- przekazała radnym zaproszenie na 25.10.br. do Miejskiego Domu Kultury, gdzie odbędzie się 

wernisaż i promocja kalendarza Grzegorza Chudego pt. „Po drugiej stronie byfyja”.   

 

Do pkt 8 

 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula: 

- przekazał sprawozdanie z realizacji uchwał; 

- poinformował, że w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Mikołów został 

opublikowany miesięczny informator, do lektury którego zachęcał radnych, ponieważ znajdują się 

tam informacje i odpowiedzi na pytania, które często radni zadają na sesji; 

- omówił wspomniane wcześniej rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały 

nr XII/118/2019 RM z dnia 27.08.2019 r w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy Mikołów, 

w części dotyczącej wejścia w życie uchwały. Poinformował, że uchwała obowiązuje od 

ok. 14 października oraz omówił zasady dofinansowania prywatnych żłobków oraz klubów 

malucha.  

 

Do pkt 9 

 

Interpelacji, ani zapytań nie złożono.  

 

Do pkt 10 

 

Brak.  

 

Do pkt 11 

 

Brak.  

 

Z uwagi na brak głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1845. 
Na tym protokół zakończono.  

 

Informacja: 

Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 

urzędu: sesja.mikolow.eu  

 

Obsługa sesji:                                                                               Przewodnicząca  

  Rady Miejskiej 
Grażyna Kozicka                                                                       

                                                             

Monika Graca – Kierzkowska            Katarzyna Syryjczyk-Słomska 

 

Katarzyna Pustułka  

 

 


